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متن پرسش

سلام خدمت استاد در سوال 9994 فرمودید: همچنان گوشدادن به موزیک که عموماً واهمه را تغذیه

میکند و عقل و قلب را به حاشیه میبرد. واقعا نظر اسلام در مورد موسیقی چیست؟ رهبری جایی

فرموده بودند اینکه نظر اسلام راجع به موسیقی منفی بود به این خاطر بود که در آن دوران فقط

استفاده غلط از موسیقی می شد. یا مثلا خود رهبری 2 بار از حامد زمانی، خواننده انقلابی تشکر کردند

و به او فرمودند کارت را ادامه بده. نظر شما چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عنایت داشته باشید فتوای حضرت آقا هم در مورد حرمت موسیقی-آنجایی

که بحث موسیقیِ حرام در میان است- به محتوای آن است، پس وقتی سروردی با آنچنان محتوای

خوب از آقای حامد زمانی به میدان میآید نهتنها بد نیست بلکه بسیار هم خوب است. این از

آنجاهایی است که از موسیقی درست استفاده شده. ولی سؤالکننده، بحث گوشدادن به موزیک را

بدون هر محتوایی مطرح فرموده بودند. موفق باشید


